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Protokół nr 44/23 

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

w dniu 23 marca  2023 r. 
 

Na ogólną liczbę 4 członków w posiedzeniu uczestniczyło 3, zgodnie z listą obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Analiza i wypracowanie stanowiska dotyczącego petycji w sprawie zwiększenia 

świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Hanka Gałązka - 

Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany porządek 

posiedzenia.     

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej.  
 

Ad. 1  
 

      Komisja nie zgłosiła uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia i go przyjęła. 
 

Ad. 2 
 
 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni petycję  

znają, prosi więc o  głosy w dyskusji.  

 W trakcie dyskusji członkowie  Komisji zwrócili uwagę na błędy formalne 

złożonej petycji. Podkreślono, że  w petycji podniesiona jest kwestia upowszechnienia 

informacji na temat transplantacji w wydawanej przez miasto gazecie, czy też na 

stronie internetowej miasta, celem podniesienia świadomości mieszkańców. Nie jest 

to jednak w gestii Rady, ale Prezydenta.  

 Członkowie Komisji zgodzili się, że podniesienie świadomości jest konieczne, w 

związku z powyższym Komisja jednogłośnie 3 głosami za, uznała, że należy zwrócić 

się do Prezydenta z sugestią, aby w powszechnym  obiegu  znalazły się informacje 

dotyczące transplantacji, celem zwiększenia świadomości społeczeństwa.  
 

Ad. 3 

 W sprawach różnych głos zabrał mieszkaniec miasta, który zaapelował,  aby 

Rada, mimo braku środków finansowych nie zrezygnowała z realizacji Bulwarów II 

Etap.  

 Kolejny problemem, który poruszył dotyczył rewitalizacji Parku Jakuba Wagi. 

Zasugerował, aby w planach uwzględnić realizację placu zabaw dla dzieci.  Zwrócił 

również uwagę na zanieczyszczenie ścieżek przez odchody znajdujących się tam 

ptaków. 
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 Na koniec poprosił o zainteresowanie się brakiem porządku na działce przy ul. 

Wojska Polskiego w okolicach  sklepu Mila oraz komisu samochodowego. Podkreślił, 

że służby miejskie nie reagują na panujący tam nieporządek.  

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

                                                                                              Przewodnicząca 
              Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
                           Hanka Gałązka 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
D. Śleszyńska  
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej Łomży 
 
                                                                                 Łomża, dnia  23 marca  2023 r. 
 
BRM.0012.2.44.2023 
 
 
            Rada Miejska Łomży 
 
 
 
  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z wolą Rady na posiedzeniu w 

dniu 23 marca analizowała petycję  w sprawie zwiększenia świadomości prawnej 

dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

 Po analizie petycji i dyskusji, Komisja stwierdziła, że w petycji podniesiona jest 

kwestia upowszechnienia informacji na temat transplantacji w wydawanej przez miasto 

gazecie, czy też na stronie internetowej miasta, celem podniesienia świadomości 

mieszkańców. 

W związku z tym, iż nie jest to  w gestii Rady, ale Prezydenta,  Komisja 

jednogłośnie 3 głosami za, uznała, że należy zwrócić się do Prezydenta z sugestią, 

aby wykorzystując dostępne  środki masowego przekazu, w powszechnym  obiegu  

dostępne były informacje dotyczące transplantacji, celem zwiększenia świadomości 

społeczeństwa.  
 

 

  

 

 

 

                                                                                                                            

Przewodnicząca 
              Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
                           Hanka Gałązka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


